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Abstract (en)
In the case of the present method, the colour of the material is continuously measured and the measuring signals are used indirectly for controlling
the mixing ratio of plastic and pigment. For this purpose, samples are continuously taken from the material flow downstream of the mixing system
(1) and this material is taken closely packed through the measuring device (6) past the measuring window. The surface of the material particles is
illuminated by the measuring window and the reflected light is captured by sensors, which allow the colours green, blue and red to be measured.
The processing of the measuring signals to form control signals for the metering systems in the mixing system takes place by computer. The method
is suitable in particular for making coloured plastic granules. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei dem vorliegenden Verfahren wird die Farbe der Formmasse kontinuierlich gemessen und die Messignale werden indirekt zum Regeln
des Mischverhältnisses von Kunststoff und Farbpigment verwendet. Zu diesem Zweck werden hinter der Mischanlage (1) dem Materialstrom
kontinuierlich Proben entnommen und dieses Material in dichter Packung durch die Meßvorrichtung (6) am Meßfenster vorbeigeführt. Durch das
Meßfenster wird die Oberfläche der Formmassenteilchen beleuchtet und das reflektierte Licht von Sensoren aufgefangen, die die Farben Grün,
Blau und Rot zu messen gestatten. Die Verarbeitung der Meßsignale zu Steuersignalen für die Dosieranlagen in der Mischanlage geschieht durch
Rechner. Das Verfahren ist insbesondere zur Herstellung farbiger Kunststoffgranulate geeignet. <IMAGE>
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